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Notulen van de gemeenteraad 

Zitting van dinsdag 26 maart 2024  

Aanwezig: Eddy Moens, voorzitter. 

Eddy Bevers, burgemeester. 

 

Georges Meeus, Marc De Laet, Kevin Eeraerts, Michel Eeraerts, 

Anita Moens, Serkan Bozyigit, Nick Boeykens, Daniel De Maeyer, 

Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Véronique De Wever, Robbe Carleer, Jeroen Van 

Santvoort, Nelleke Van de Ven, Rudi Kennes, Murat Oner, 

Maaike Bradt, Raphael Coenjaerts, raadsleden. 

 

Thierry Serrien, Mina Koukas, Luc Spiessens, Ronald Somers, 

Ilse Lenvain, Bavo Anciaux, schepenen. 

 

Dirk Blommaert, algemeen directeur 

 

Verontschuldigd: Gert Boey, raadslid 

AGENDA 

Punten van de openbare zitting 

Punten 1 tot en met 13 werden hem meegedeeld door het college van burgemeester en 

schepenen. 

 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

1. Notulen vorige vergadering 

2. Huishoudelijk reglement gemeenteraad - Wijzigingen 

ICT 

3. Goedkeuring verwerkingsovereenkomsten (dataverwerking) met diverse 

externe partners 

Facility 

4. Goedkeuren voorstel van Dading met NV CWS Workwear voorheen NV Initial 

ivm aanbesteding van de bedrijfskledij 2015/043 (ID:505) 

Bouwen en wonen 

Openbare werken 

5. Pidpa - Buitengewone Algemene Vergadering - 19 april 2024 

Omgeving 

6. OMV20230320 - Beslissing zaak van de wegen : aanpassen van de bestaande 

rooilijn 

7. Reglement inruilactie LED-lampen "Led's go!" 
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8. Goedkeuring oprichtingsakte VZW Nationaal Park Scheldevallei 

IVA Innova 

9. Uitoefening voorkooprecht en aankoop Kerkstraat 1/2 

Leven en reizen 

Sportdienst 

10. Reglement Projectsubsidies voor bijzondere sportintiatieven - Goedkeuring 

Welzijn 

Samenleven 

11. Protocol Vlaamse huisvestingstool Oekraïne 

Integrale veiligheid 

12. Politieverordening bij hoogdringendheid inzake het instellen van een tijdelijk 

droneverbod (UAS-verbod) tijdens het evenement FTI SuperNova op 17 maart 

2024 

13. Aanstelling OVAM als gewestelijke vaststeller gemeentelijke administratieve 

sancties 

 

 

 

 

Bijkomende punten van de openbare zitting 

Punt 14 werd hem meegedeeld door het college van burgemeester en schepenen. 

 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

14. Bijkomende punten 
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OPENBARE ZITTING 

Punten van de openbare zitting 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

1. Notulen vorige vergadering 

Besluit: Unaniem 

De raad besluit goedkeuring te hechten aan de notulen van de vergadering van de gemeenteraad 
van 27 februari 2024. 

 
 

2. Huishoudelijk reglement gemeenteraad - Wijzigingen 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Op 1 januari 2019 werden de meeste bepalingen van het decreet over het lokaal bestuur (hierna: 
DLB) van kracht. De nieuw geïnstalleerde gemeenteraadsleden waren dan ook van rechtswege 
OCMW-raadsleden en moesten een nieuw huishoudelijk reglement vaststellen in zowel de 

gemeenteraad als de OCMW-raad. 

Het reglement werd gewijzigd bij raadsbesluit van 28/4/2020, vooral met betrekking tot 
kostenvergoeding voor leden van het BCSD, die niet in de OCMW raad zetelen. 

Op 25/1/22 keurden de raden het addendum digitaal vergaderen goed. 

 

Feiten en context 

Grosso modo zijn er 3 soorten wijzigingen: 
 

1. Wijzigingen die het elektronisch stemmen in de verschillende raden regelt (vooral art 24, 
26,27 en 29). 

2. Wijzigingen in kader van het digitaal vergaderen: het in 2022 goedgekeurde addendum 
werd opgenomen in het gewone huishoudelijk reglement. (Vanaf 3.12 digitaal vergaderen) 

3. Enkele kleinere wijzigingen conform de huidige werking zoals: 

a. Vervanging ALDI als hij/zij de raad moet verlaten (art 14) 
b. Notulen en zittingsverslag (art 32) 

 

Juridische grond 

Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 
Goedkeuring huishoudelijk reglement bij besluit Gemeenteraad 29/1/2019 
Goedkeuring wijziging huishoudelijk reglement bij besluit Gemeenteraad 28/4/2020 

Goedkeuring addendum digitaal vergaderen bij besluit Gemeenteraad 25/1/2022 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

nvt 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 
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Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 2 onthouden zich: Véronique De Wever 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 stemmen voor: Rudi Kennes 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Murat Oner, Maaike Bradt, Raphael 

Coenjaerts 

De gemeenteraad keurt het gewijzigde huishoudelijk reglement goed. 

 
 

ICT 

3. Goedkeuring verwerkingsovereenkomsten (dataverwerking) met diverse 

externe partners 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Voor het verwerken van gegevens zijn we vaak aangewezen op software van externe partners. De 

GDPR verplicht elke verwerkingsverantwoordelijke (de organisatie Willebroek in dit geval) om 

overeenkomsten af te sluiten met de verwerkers waarop het beroep doet.  
 

Feiten en context 

De VVSG heeft één generiek sjabloon opgesteld voor lokale besturen dat de basis vormt voor elke 
verwerkingsovereenkomst. Dit model is gebaseerd op het sjabloon van de ‘Juridische werkgroep 
GDPR’ van de Vlaamse overheid en werd doorsproken met een aantal belangrijke verwerkers en 
informaticaleveranciers van de lokale besturen. 

 
De gemeente, het OCMW en het AGB Willebroek gebruiken normaal het sjabloon van de VVSG als 
basis voor hun verwerkingsovereenkomst. 
 
De verwerkingsovereenkomsten met IVAREM en GAS Rivierenland volgen nagenoeg volledig dit 
model. Deze overeenkomsten werden uitvoerig onder de loep genomen door de juridische cel 

binnen de Organisatie Willebroek. In deze juridische cel zetelen een aantal medewerkers met 

juridische achtergrond alsook de Data Protection Officer van de Organisatie Willebroek.  
 

Juridische grond 

De Verordening (EU) 2016/679 van het Europees Parlement en de Raad van 27 april 2016 
betreffende de bescherming van natuurlijke personen in verband met de verwerking van 
persoonsgegevens en betreffende het vrije verkeer van die gegevens en tot intrekking van Richtlijn 

95/46/EG (algemene verordening gegevensbescherming, AVG); 
 
Artikel 28 lid 3 van de AVG stelt dat de uitvoering van verwerkingen door een 
verwerker moet worden geregeld in een overeenkomst tussen verwerkingsverantwoordelijke en 
verwerker: de verwerkingsovereenkomst;  
 



5 

De Wet van 30 juli 2018 betreffende de bescherming van natuurlijke personen met 

betrekking tot de verwerking van persoonsgegevens. 
 
Artikel 40 §1 van het decreet lokaal bestuur: 
Onder voorbehoud van andere wettelijke of decretale bepalingen, beschikt de 

gemeenteraad over de volheid van bevoegdheid ten aanzien van de 
aangelegenheden, vermeld in artikel 2. 
 

Adviezen - argumenten 

De juridische cel van de Organisatie Willebroek gaat akkoord met de door de externe partner 
opgestelde verwerkingsovereenkomsten van: 

- IVAREM 

- GAS Rivierenland  
 

Financiële gevolgen & communicatie 

De verwerkingsovereenkomst is een verplichte stap om zich in orde te stellen met de GDPR en 
vereist geen bijkomende kosten.  

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad: 
 
Artikel 1: 
hecht zijn goedkeuring aan de verwerkingsovereenkomsten van: 

- IVAREM 
- GAS Rivierenland  

 
Artikel 2: 
besluit het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissing en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan IVAREM en Gas Rivierenland.  
 
 

Facility 

4. Goedkeuren voorstel van Dading met NV CWS Workwear voorheen NV Initial 

ivm aanbesteding van de bedrijfskledij 2015/043 (ID:505) 

Motivering 

Feiten en context  

De overheidsopdracht voor diensten met als voorwerp “Huur en wassen werkkledij”, en referentie 
2015/043 (ID:505), werd op 4 december 2015 gegund aan NV INITIAL (op heden NV CWS 
Workwear België). De aanvangsdatum werd bepaald op 1 februari 2016. 

Zowel de gemeente Willebroek als het OCMW Willebroek deden beroep op deze diensten geleverd 
door NV CWS Workwear België. 

Tussen deze partijen is een geschil ontstaan over de uitvoering van deze overheidsopdracht.  

Partijen hadden een andere visie over de looptijd van de betreffende overheidsopdracht, de 
opzegging ervan en de toepasselijke contractuele en technische bepalingen gedurende de 
verlengde uitvoering ervan.  

In de oorspronkelijke opdrachtdocumenten was voorzien dat de betreffende opdracht zou eindigen 
op 30 januari 2020. Desalniettemin werd de uitvoering ervan (stilzwijgend) verlengd. 

De gemeente Willebroek was van oordeel dat deze opdracht niet langer kon verlengd worden en 

keurde de plaatsing van een nieuwe overheidsopdracht goed met een gelijkaardig voorwerp voor 
aankoop en onderhoud van arbeidskledij. NV CWS Workwear België meende dat zij hiervoor niet 
werd uitgenodigd om een offerte in te dienen, hetgeen echter wel het geval was. De nieuwe 
overheidsopdracht werd aldus niet gegund aan NV CWS Workwear België.  
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De gemeente Willebroek heeft vervolgens de verlengde overheidsopdracht formeel opgezegd op 27 

februari 2023 en NV CWS Workwear België meegedeeld dat deze definitief zou worden beëindigd 
op het einde van de opzegtermijn, nl. 30 juni 2023. De gemeente Willebroek en NV CWS Workwear 
België waren het niet eens over deze opzegtermijn en er werd vastgesteld dat de opdrachtnemer 
de toepasselijke uitvoeringsvoorwaarden van de overheidsopdracht niet wenste na te leven en deze 

in vraag stelde. De gemeente Willebroek heeft de opdrachtnemer hierover op 31 juli 2023, 9 
oktober 2023 en 5 december 2023 gecontacteerd en in gebreke gesteld.  

NV CWS Workwear was een andere mening toegedaan en antwoordde dat voor wat betreft de 
verlengde uitvoering van de overheidsopdracht en gedurende de opzegtermijn niet langer het 
oorspronkelijke bestek van toepassing zou zijn. NV CW Workwear België meent eveneens dat 
gedurende de opzegtermijn er niet langer gebruik kan worden gemaakt van afmeldingen en dat 
alle verleende diensten vergoed moeten worden. Tevens gaf zij aan gerechtigd te zijn op een 

verbrekingsvergoeding en een vergoeding voor de restwaarde van de kledij.  

Partijen hebben hierover onderling gecommuniceerd en getracht om tot een minnelijke 
overeenkomst te komen. Uiteindelijk is er tot een vergelijk kunnen gekomen worden in de vorm 
van een dading.  

 

Juridische grond  

Conform artikel 2044 van het Oud Burgerlijk Wetboek wordt door een dading een geschil beëindigd 
of een toekomstig geschil voorkomen. 

Conform artikel 41 van het Decreet van 22 december 2017 over het Lokaal Bestuur is de 
gemeenteraad bevoegd voor het goedkeuren van dadingen.  

 

Adviezen - argumenten  

Beide partijen kunnen zich vinden in de dading waarbij wederzijdse toegevingen worden gedaan. 

De gemeente Willebroek betaalt de werkelijk geleverde prestaties gedurende de opzegtermijn en 
NV CWS Workwear België doet afstand van een verbrekingsvergoeding, restwaarde van de kledij 
en interesten op de facturen voor de prestaties tussen februari en juni 2023.  

Hierdoor kan het geschil zonder verdere kosten definitief worden beëindigd en verklaren partijen 
elkaar niets meer verschuldigd te zijn.  

 

Financiële gevolgen  

De gemeente Willebroek verbindt zich tot betaling van een forfaitaire vergoeding van 5.491,70 EUR 
(incl. BTW) voor prestaties geleverd gedurende de opzegtermijn. Deze vergoeding bestaat louter 
uit een vergoeding voor geleverde diensten en is geen opzegvergoeding of andere vorm van 
compensatie/schadevergoeding.  

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 2 onthouden zich: Véronique De Wever 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 stemmen voor: Rudi Kennes 
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Voor de fractie CD&V stemmen voor: Murat Oner, Maaike Bradt, Raphael 

Coenjaerts 

De gemeenteraad besluit: 

 
Artikel 1  
De gemeenteraad keurt de dading goed tussen de gemeente Willebroek en NV CWS Workwear 
België.  
 
Artikel 2  
De gemeenteraad keurt de betaling goed van een forfaitaire vergoeding van € 5.491,70 (incl. BTW) 

aan NV CWS Workwear België tot slot van alle rekeningen.  

 
 

Bouwen en wonen 

Openbare werken 

5. Pidpa - Buitengewone Algemene Vergadering - 19 april 2024 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Door Pidpa wordt ons bestuur met schrijven van 1 maart 2024 uitgenodigd voor de Buitengewone 
Algemene Vergadering van vrijdag 19 april 2024 om 11u30. De vergadering zal plaatsvinden via de 

digitale weg.  
 

Feiten en context 

De gemeente is deelnemer aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 
 
Punten op de agenda: 
 

1. Nazicht van de raadsbesluiten voor de afgevaardigden 
2. Begroting 2024 
3. Varia 
4. Vragen van vennoten 
5. Goedkeuring van het verslag van de vergadering 

 
Vertegenwoordigers, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019: 

- Vertegenwoordiger: Jeroen De Jonghe 
- Plaatsvervanger: Daniel De Maeyer 

 

Juridische grond 

Artikel 44, 1° en 3° alinea van Vlaamse decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke 

samenwerking, waarbij bepaald wordt dat de deelnemende gemeenten hun vertegenwoordigers 

voor een algemene vergadering van een opdrachthoudende vereniging bij gemeenteraadsbesluit 
dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad en dat dergelijke benoemingsprocedure 
met de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
algemene vergadering. 
 
Artikel 59 van het Vlaamse decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
waarbij bepaald wordt dat er een onverenigbaarheid bestaat tussen het mandaat van de 

afgevaardigde op de algemene vergadering en dat van lid van een van de andere organen. 
 
Het decreet lokaal bestuur van 21 december 2017.  
 
De statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 



8 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019, houdende de aanstelling van de 

vertegenwoordigers van de gemeente aan de algemene vergaderingen gedurende de huidige 
legislatuur. 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 2 onthouden zich: Véronique De Wever 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Murat Oner, Maaike Bradt, Raphael 

Coenjaerts 

De gemeenteraad:  
 
Artikel 1: 

neemt kennis van de uitnodiging dd. 1 maart 2024 van Pidpa, Desguinlei 246, 2018 Antwerpen, 
waarbij ons bestuur wordt uitgenodigd op de Buitengewone Algemene Vergadering via digitale 

weg van vrijdag 19 april 2024 om 11u30.  
 
Artikel 2: 
besluit zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Buitengewone Algemene Vergadering 
van de opdrachthoudende vereniging Pidpa d.d. 19 april 2024. 
 

Artikel 3: 
besluit zijn goedkeuring te hechten aan de door de Raad van Bestuur van Pidpa voorgelegde 
begroting 2024 en het toelichtend verslag. 
 
Artikel 4: 
besluit de vertegenwoordiger van de Gemeente Willebroek die zal deelnemen aan de algemene 
vergadering van de opdrachthoudende vereniging Pidpa op 19 april 2024, op te dragen zijn/haar 

stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake 

voormelde artikelen. 
 
Artikel 5: 
besluit het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende 
vereniging Pidpa, ter attentie van het secretariaat. 
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Omgeving 

6. OMV20230320 - Beslissing zaak van de wegen : aanpassen van de 

bestaande rooilijn 

Motivering 

Voorgeschiedenis 

Door het gemeentebestuur Willebroek werd een omgevingsvergunningsaanvraag ingediend 
aangaande het realiseren van een transferium ter hoogte van het station Willebroek.  

Dit gelegen te Bedrijvenpark De Veert – kadastraal gekend: afdeling 1 sectie A nr. 524B7. 
 
De omgevingsvergunningsaanvraag werd ontvangen op 22 september 2023 en vervolledigd op 6 
november 2023.  
Op 22 november 2023 werd de aanvraag ontvankelijk en volledig verklaard. 
 
Op 23 februari 2024 besloot het college van burgemeester en schepenen de gemeenteraad voor te 

stellen over te gaan tot het goedkeuren van het rooilijnplan. 
 

Feiten en context 

De omgevingsvergunningsaanvraag omvat het aanpassen van een bestaande rooilijn, waarover de 
gemeenteraad beslissingsbevoegdheid heeft.  
Indien de bevoegde overheid oordeelt dat de Omgevingsvergunning kan worden verleend, neemt 
de gemeenteraad een beslissing over de zaak van de wegen voor de bevoegde overheid een 

beslissing neemt over de aanvraag. 
 
Het dossier dient aan de gemeenteraad te worden voorgelegd voor goedkeuring van de rooilijnen, 
de weguitrusting en oplegging van de lasten voor uitvoering van het openbaar domein. 
 
Openbaar onderzoek 

De aanvraag werd van 29 november 2023 tot en met 28 december 2023 openbaar gemaakt 
volgens de regels vermeld in het besluit van de Vlaamse Regering tot uitvoering van het decreet 

van 25 april 2014 betreffende de Omgevingsvergunning. 
 
Er werd 1 bezwaarschrift ontvangen.  
 
Wijziging van de aanvraag 

Naar aanleiding van het ongunstig advies van Inter werd door de aanvrager op 2 februari 2024 een 
nieuwe projectinhoudversie ingediend, namelijk V3. 
 
Op 8 februari 2024 wordt toegestaan dat er wijzigingen aan de vergunningsaanvraag wordt 
aangebracht.  
De nieuwe projectinhoudversie wordt aanvaard en de nodige adviezen zullen (opnieuw) gevraagd 
worden. Voor deze gewijzigde vergunningsaanvraag is geen nieuw openbaar onderzoek 

noodzakelijk. 
 

Juridische grond 

Decreet van 25 april 2014 betreffende de omgevingsvergunning en uitvoeringsbesluit van het 
omgevingsvergunningsdecreet; 
 

Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening en de latere uitvoeringsbesluiten, inzonderheid op artikel 
4.2.17. 
 
Besluit van de Vlaamse regering van 29 april 1997 betreffende de vaststelling van een algemene 
bouwverordening inzake wegen en voetgangersverkeer. 
 
Besluit van de Vlaamse regering van 5 juli 2013 houdende vaststelling van een gewestelijke 

stedenbouwkundige verordening inzake hemelwaterputten, infiltratievoorzieningen, 
buffervoorzieningen en gescheiden lozing van afvalwater en hemelwater. 
Het decreet van 18 juli 2003 over het integraal waterbeleid. 
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Het besluit van de Vlaamse regering van 5 juni 2009 tot vaststelling van een gewestelijke 

stedenbouwkundige verordening inzake toegankelijkheid en latere wijzigingen. 
 
Decreet van 8 mei 2009 houdende de vaststelling en realisatie van de rooilijnen. 
 

Decreet van 27 maart 2009 betreffende het grond- en pandenbeleid. 
 

Adviezen - argumenten 

Art. 31 van het decreet betreffende de Omgevingsvergunning stelt het volgende: “Als de 
vergunningsaanvraag wegenwerken omvat waarover de gemeenteraad beslissingsbevoegdheid 
heeft en de bevoegde overheid, vermeld in artikel 15, oordeelt dat de Omgevingsvergunning kan 
worden verleend, neemt de gemeenteraad een beslissing over de zaak van de wegen voor de 

bevoegde overheid een beslissing neemt over de aanvraag. 
Als dat nodig is, roept de provinciegouverneur op verzoek van de deputatie respectievelijk de 
Vlaamse Regering of de gewestelijke omgevingsambtenaar, de gemeenteraad samen. De 
gemeenteraad neemt een beslissing over de zaak van de wegen en deelt die beslissing mee binnen 

een termijn van zestig dagen vanaf de samenroeping door de provinciegouverneur.” 
 

Art. 75 van het Decreet betreffende Omgevingsvergunning stelt het volgende: “De bevoegde 
overheid kan aan een Omgevingsvergunning lasten verbinden. Die lasten vinden hun oorsprong in 
het voordeel dat de begunstigde van de Omgevingsvergunning uit die vergunning haalt en in de 
bijkomende taken die de overheid door de uitvoering van de vergunning op zich moet nemen.  
Lasten kunnen ook inhouden dat als de werken zijn begonnen, aan de overheid gratis, vrij en 
onbelast de eigendom wordt overgedragen van de in de vergunningsaanvraag vermelde openbare 
wegen, groene of verharde ruimten, openbare gebouwen, nutsvoorzieningen, of de gronden 

waarop die worden of zullen worden aangelegd.” 
 
De bestaande rooilijn zal, zoals voorzien op plan ‘BA_67520004-Rooilijnplan’, aangepast worden 
ten behoeven van het uitbreiden van het openbaar domein. De in geel en groen aangeduide zones 
zullen hiervoor toegevoegd en ingericht worden als openbaar domein. 
 
Adviezen 

Op 30 november 2023 liet Brandweerzone Rivierenland weten geen bezwaar te hebben voor het 
project zoals omschreven in de doorgestuurde documenten en plannen (ref. P19939-001/01). 
 
Op 20 december 2023 heeft Infrabel een voorwaardelijk gunstig advies bezorgd. 
 
Op 23 november 2023 liet Pidpa weten dat er geen uitbreiding nodig is van het distributienet in de 

openbare weg. De ontwikkeling is aansluitbaar op de bestaande hoofdleiding van het drinkwaternet 
(ref. 201234). 
 
Op 23 november 2023 heeft Pidpa HidroRio een voorwaardelijk gunstig advies bezorgd (ref. L-26-
481 / 201234). 
 
Op 19 december 2023 heeft Inter een ongunstig advies bezorgd. Naar aanleiding hiervan werd 

door de aanvrager op 2 februari 2024 een nieuwe projectinhoudversie ingediend.  
Op 8 februari 2024 werd opnieuw advies gevraagd aan Inter.  
 
Op 8 december 2023 heeft VMM een voorwaardelijk gunstig advies bezorgd (ref. 

ME/JVDM/50562/23)  
 
Op 29 januari 2024 liet Vlaamse Vervoersmaatschappij De Lijn weten geen opmerkingen te hebben 

op voorliggende aanvraag. 
 
Op 29 november 2023 heeft Wyre een voorwaardelijk gunstig advies bezorgd. 
 
Op 7 december 2023 heeft NMBS een gunstig advies bezorgd (ref. 23.3647 Willebroek).  
 

Op 24 november 2023 liet Fluvius weten geen advies uit te brengen in voorliggende aanvraag. 
 
Op 3 januari 2024 liet Proximus weten geen advies uit te brengen in voorliggende aanvraag. 
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Op 18 december 2023 liet OVAM weten geen advies uit te brengen in voorliggende aanvraag (ref. 

2023055983)  
 
Aan Agentschap Natuur en Bos werd op 22 november 2023 om advies gevraagd. Dit advies 
bereikte ons nog niet. 

 

Financiële gevolgen & communicatie 

Niet van toepassing.  

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad besluit: 
 

Artikel 1: 
de nieuwe rooilijn zoals voorzien binnen de omgevingsvergunningsaanvraag aangaande het 
realiseren van een transferium ter hoogte van het station Willebroek – goed te keuren. 

 
Artikel 2: 
Tegen dit besluit van de gemeenteraad kan binnen de 30 dagen in het kader van een schorsend 

administratief beroep tegen de vergunningsbeslissing een georganiseerd administratief beroep 
worden ingesteld bij de Vlaamse Regering. De procedure van dit beroep verloopt volgens art. 31/1 
van het Omgevingsdecreet. 
 
Artikel 3: 
Dit besluit van de gemeenteraad is nietig: 

• wanneer de omgevingsvergunning met intern dossiernummer OMV_20230320, op 22 

november 2023 volledig verklaard, voor het realiseren van een transferium ter hoogte van 
het station Willebroek, niet wordt verleend, of wanneer deze in administratief of 
jurisdictioneel beroep wordt vernietigd; 

• wanneer het voorwerp van de omgevingsvergunning niet binnen de in de vergunning 
voorziene of wettelijke termijn wordt gerealiseerd. 

 
 

7. Reglement inruilactie LED-lampen "Led's go!" 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Met de ondertekening van het Burgemeestersconvenant 2030 voor klimaat en energie, verbindt de 
gemeente zich ertoe volgende engagementen na te komen: 

 
- de uitstoot van CO2 (en eventuele andere broeikasgassen) op haar grondgebied tegen 2030 

met ten minste 40% terug te dringen, met name door een betere energie-efficiëntie en een 
hoger gebruik van hernieuwbare energiebronnen; 

- haar veerkracht te verhogen door zich aan te passen aan de gevolgen van 
klimaatverandering; 

- een emissieberekening (CO2-nulmeting) en een beoordeling van de risico’s van en de 

kwetsbaarheid voor klimaatverandering uit te voeren als uitgangspunten voor het 
gezamenlijk actieplan; 

- het gezamenlijk duurzaam energie- en klimaatactieplan binnen twee jaar na de formele 
ondertekening van het Burgemeestersconvenant in te dienen; 

- de nodige middelen in te zetten om de vereiste acties te kunnen ondernemen; 
- het maatschappelijk middenveld op het grondgebied actief te betrekken bij het opstellen 

van het klimaatactieplan; 
- minstens elke twee jaar na de indiening van het gezamenlijk actieplan te rapporteren over 

de geboekte vooruitgang, met het oog op evaluatie, monitoring en verificatie. 
 
De afgelopen jaren heeft de gemeente reeds heel wat acties ondernomen waarbij ingezet is op de 
voorbeeldfunctie.  
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Er is actief bijgedragen tot een hoger bewustzijn rond het thema klimaat en energie. Tal van 

actoren: burgers, maar ook bedrijven en middenveldorganisaties ondernemen acties en willen 
graag meedenken en meewerken. 

 

Feiten en context 

Wegens de fluctuerende energieprijzen komen vaak gezinnen met laag inkomen onder druk. In het 
kader van het LEKP en bijhorende energiebesparing, wil de gemeente de inwoners helpen om de 
energiefactuur te drukken. Een inwoner kan max. 2 oude lampen inruilen voor 2 Led-lampen.  
Met een kleine ingreep kan er bespaard worden op energie en op verwerking van lampafval. 
De actie start op maandag 15 april 2024 en loopt tot vrijdag 14 juni 2024, zolang de voorraad 
strekt. Dit is gebonden aan richtlijnen, geformuleerd in een reglement, toegevoegd in bijlage.  
 

Via de website van de gemeente Willebroek en een online inschrijvingsformulier, kan de inwoner 
een aanvraag indienen tot het ruilen van lampen. Na het bevestigen van de aanvraag kan de 
inwoner zijn oude lampen komen inruilen. Dit wordt voorzien op verschillende afhaalmomenten.  
De oude lampen worden ingezameld door de gemeente en gerecycleerd door Recupel. 

 

Juridische grond 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017. 
 
De collegebeslissing van 28 november 2014 betreffende de principiële ondertekening van het 
Burgemeestersconvenant 2020. 
 
De gemeenteraadsbeslissing van 16 december 2014 betreffende de principiële ondertekening van 
het Burgemeestersconvenant 2020. 

 
De collegebeslissing van 10 januari 2020 betreffende de principiële ondertekening van het 
Burgemeestersconvenant 2030 (gemeenteraad 28 januari 2020). 
Het Intergouvernementele Panel voor Klimaatverandering (IPCC) heeft bevestigd dat de 
klimaatverandering een feit is en dat het energieverbruik door de mens daar een aanzienlijk 

aandeel in heeft. 
 

Verordening (EU) 2018/842 betreffende bindende jaarlijkse broeikasgasemissiereducties door de 
lidstaten van 2021 tot en met 2030 teneinde bij te dragen aan klimaatmaatregelen om aan de 
toezeggingen uit hoofde van de Overeenkomst van Parijs te voldoen. 
 
Het Comité van de Regio’s van de Europese Unie is de overtuiging toegedaan dat lokale en 
regionale overheden hun krachten dienen te bundelen omdat multilevel governance een effectief 

middel is om de efficiëntie van maatregelen tegen klimaatverandering te vergroten en er daarom 
voor pleit om ook regionale overheden bij het Burgemeesters-convenant te betrekken. 
 
Het Handvest van Leipzig betreffende Duurzame Europese Steden geformuleerde aanbevelingen 
met betrekking tot het verhogen van de energie-efficiëntie. 
 
De Aalborg Commitments die aan de basis liggen van veel stedelijke duurzaamheidsprojecten en 

veel initiatieven in het kader van Local Agenda 21. 

 

Financiële gevolgen & communicatie 

Niet van toepassing 

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad besluit:   

 
Artikel 1:  
goedkeuring te verlenen aan het gemeentelijk reglement (bijlage 1) voor de inruilactie  
LED-lampen “Led’s go!”; 
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Artikel 2:  

het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de verdere uitvoering hiervan. 
 
 

8. Goedkeuring oprichtingsakte VZW Nationaal Park Scheldevallei 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Vlaams Minister van Omgeving Zuhal Demir lanceerde op 19 april 2021 de oproep voor kandidaat 
Nationale Parken Vlaanderen en Landschapsparken. De Vlaamse overheid werkte, onder 
coördinatie van Natuur en Bos en de Vlaamse Landsmaatschappij, hiervoor een beleidskader uit 

samen met het Agentschap Onroerend Erfgoed, het Departement Omgeving en Toerisme 
Vlaanderen. 
 

Op 20 augustus 2021 werd door het college van burgemeester en schepenen besloten de 
kandidatuur voor Nationaal Park Scheldevallei principieel te ondersteunen en toe te treden tot de 
gebiedscoalitie van partners die zich engageren om een Nationaal Park op te zetten en de werking 

en het beheer ervan op zich te nemen.  
 
Op 12 januari 2022 werd Rivierpark Scheldevallei geselecteerd als kandidaat Nationaal Park door 
de Vlaamse Regering. 
 
Op 28 oktober 2022 keurde het college van burgemeester en schepenen de landschapsbiografie 
voor de kandidatuur voor Nationaal Park Scheldevallei goed. De landschapsbiografie bevat een 

onderzoek naar het landschap van de Scheldevallei in al haar facetten en bevat het nodige 
cijfermateriaal om aan te tonen dat Rivierpark Scheldevallei in aanmerking komt om Nationaal Park 
te worden. 
 
Op 25 april 2023 keurde de gemeenteraad de samenwerkingsovereenkomst goed betreffende het 
Nationaal Park Scheldevallei met het Regionaal Landschap Schelde-Durme, met in de schoot van 

haar werking de kandidatuur voor Nationaal Park Scheldevallei, Markt 1, 9230 Wetteren, 

ondernemingsnummer 0889.859.093. 
 
Op 13 oktober 2023 heeft de Vlaamse Regering in totaal negen Vlaamse parken erkend, waarvan 4 
Nationale parken en 5 Landschapsparken.  Zo werd onder meer de definitieve goedkeuring 
gegeven voor de oprichting van Nationaal Park Scheldevallei, een gebied tussen Gent en 
Antwerpen met veel slikken, schorren en moerassen.  

 
In zitting van 25 april 2023 keurde de gemeenteraad de samenwerkingsovereenkomst tussen de 
gemeente Willebroek en de Vzw Regionaal Landschap Schelde-Durme goed.  
 
Op 13 oktober 2023 erkende de Vlaamse Regering de Scheldevallei als Nationaal Park. In opvolging 
van deze beslissingen wordt nu aan de raad de ontwerp oprichtingsakte van de nieuwe vzw 
Nationaal Park Scheldevallei ter goedkeuring voorgelegd. 

 
De Boerenbond vecht momenteel de erkenning van drie nationale parken bij de Raad van State 

aan.  Het gaat om de Scheldevallei, Brabantse Wouden en Nationaal Park Bosland. 
 

Feiten en context 

De oprichting van de vereniging zonder winstoogmerk (VZW) Nationaal Park Scheldevallei betreft 
een eerste stap na de aankondiging van het Nationaal Park Scheldevallei door de Vlaamse regering 

en wordt opgericht voor onbepaalde duur. 
De opdracht van een parkbureau bestaat in het coördineren, afstemmen en initiëren van 
initiatieven en de werking in het gebied waarvoor het Vlaams Park erkend is en waarvan de 
coördinatie aan hem werd toevertrouwd, in overeenstemming met de doelstellingen, vermeld in 
artikel 3 en 4 van het Parkendecreet. 
Artikel 8 van het Parkendecreet bepaalt hierbij dat een parkbureau en de uitvoering van het 

masterplan en de operationele plannen nooit afbreuk kunnen doen aan de gemeentelijke 
bevoegdheden, opdrachten of autonomie.  
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Een parkbureau houdt bij het vervullen van zijn opdrachten rekening met het lokaal beleid, dat 

autonoom gevoerd wordt door de gemeenten op wier grondgebied het park gelegen is. 
 
De gemeente wordt gevraagd het ontwerp van oprichtingsakte van de vzw Nationaal Park 
Scheldevallei goed te keuren en de gemeente aan te duiden als stichtend lid van de nieuwe vzw 

Nationaal Park Scheldevallei. Elk lid onderschrijft de doelstellingen van de vzw zoals opgenomen in 
het Masterplan van Nationaal Park Scheldevallei. 
Tevens wordt de gemeente gevraagd een vertegenwoordiger van de gemeente in de Algemene 
Vergadering (A.V.) van de nieuwe vzw aan te duiden en een kandidaat bestuurder voor het 
Bestuursorgaan van de nieuwe vzw.  
De VZW wordt bestuurd door een bestuursorgaan zoals beschreven in artikel 19 van de statuten. 
De algemene vergadering is samengesteld uit alle leden van de vzw en de bevoegdheden zijn 

vastgelegd in de statuten. De algemene vergadering benoemt de bestuurders uit volgende 
geledingen: de betrokken gemeenten, De Vlaamse waterweg, Agentschap Natuur en Bos, 
Natuurpunt vzw, vzw Durme, de betrokken provincies, de Vlaamse Overheid, toeristische-
recreatieve partners, landbouwers(landeigenaren), Regionaal landschap Schelde-Durme vzw. 
 

Artikel 19.4 van de statuten voorziet voor de bestuurders van de gemeenten een benoeming 

rekening houdend met een rotatiesysteem zoals verder uitgewerkt in het intern reglement.  
De gemeenten Antwerpen, Gent, Dendermonde en Aalst zijn permanent lid van het 
Bestuursorgaan. Van de overige 18 gemeenten zijn 9 gemeenten, roterend om de 3 jaar, lid van 
het Bestuursorgaan. De 18 gemeenten worden onderverdeeld in twee categorieën, met name 
Categorie A en Categorie B met elks 9 leden. Deze twee categorieën zullen elke 3 jaar omwisselen 
als leden van het Bestuursorgaan telkens bij de start van de legislatuur en nogmaals halverwege 
de legislatuur. Categorie A zal bij oprichting als eerste lid zijn. De gemeente Willebroek behoort tot 

Categorie A. 
 
De gemeenten die voor een periode geen bestuurder met stemrecht in het Bestuursorgaan hebben, 
duiden één vaste vertegenwoordiger aan. Deze vaste vertegenwoordiger, zij het schepen of 
burgemeester van gemeenten die door het rotatiesysteem op dat moment niet in het 
Bestuursorgaan zetelen, wordt ook uitgenodigd voor de vergaderingen van het Bestuursorgaan met 
raadgevende rol.  

 

Tenslotte voorzien de statuten dat van de kandidaat-bestuurders voor het Bestuursorgaan op 
voordracht van de Gemeenten minstens de helft de bevoegdheid natuur, milieu of Nationaal Park in 
zijn of haar pakket van bevoegdheden heeft. Daarom wordt er een intern reglement uitgewerkt– 
goed te keuren door de Algemene Vergadering van de nieuwe vzw voor het geval niet aan deze 
voorwaarde voldaan is.  

 

Juridische grond 

Het Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Het Wetboek van vennootschappen en verenigingen van 23 maart 2019, gepubliceerd in het 
Belgisch Staatsblad van 4 april 2019; 
 

De ondersteuning van het kandidatuur van de Scheldevallei als Nationaal Park in zitting van de 
Gemeenteraad van 20 augustus 2021; 
 
Het Decreet houdende de Vlaamse Parken en de algemene landschapszorg, gepubliceerd in 

Belgisch Staatsblad van 9 juni 2023, hierna Parkendecreet genoemd; 
 
Het besluit van de Vlaamse Regering tot vaststelling van de algemene erkennings-en 

subsidiëringsvoorwaarden voor Vlaamse Parken gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad van 14 juli 
2023; 
 
De formele goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst van het Nationaal Park Scheldevallei 
in zitting van de Gemeenteraad van 25 april 2023. 
 

Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2023 tot erkenning van het Nationaal Park 
Vlaanderen ‘Scheldevallei’ conform artikel 7 van het decreet van 9 juni 2023 houdende de Vlaamse 
Parken en de algemene landschapszorg. 
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Adviezen - argumenten 

Niet van toepassing.  
 

Financiële gevolgen & communicatie 

De deelnemende gemeenten voorzien samen in een jaarlijkse cofinanciering via een subsidie aan 

de VZW. Deze gemeentelijke cofinanciering is gebaseerd op het volledige inwoneraantal van de 
betreffende gemeente vermenigvuldigd met €0,17 met een plafond bij aanvang van €20.000,00 .  
 
Deze cofinanciering geldt per kalenderjaar vanaf 01.01.2024 en wordt jaarlijks geïndexeerd op 
basis van de gezondheidsindex (referentiemaand 01/2023).  

Voor de gemeente Willebroek zou dit heden 4.725,83 € bedragen, rekening houdend met een 
inwoneraantal van 27.799 personen en zonder jaarlijkse indexering. 

 

Visum :  0  nee         X  ja  Visumnummer : 2024/035 Dienstjaar :   vanaf 2024 voor 

onbepaalde duur 

Nr. MJP : MJP003046 ARK: 6136700 Code beleidsveld: 0390 

Actie: AC000016 Bedrag : €5000,00 per jaar 
 

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad: 
 
Artikel 1:  
besluit de oprichtingsakte (statuten) van de vereniging zonder winstoogmerk (VZW) Nationaal Park 

Scheldevallei goed te keuren, zoals opgenomen in bijlage bij dit besluit, en gaat akkoord met de 
aanduiding van de gemeente als stichtend lid van de nieuwe vzw Nationaal Park Scheldevallei. 
 
De gemeenteraad duidt volgende kandidaat aan om de gemeente te vertegenwoordigen als 
stichtend lid van de nieuwe vzw Nationaal Park Scheldevallei: schepen Serrien Thierry; 
 

Artikel 2: 
duidt volgende kandidaat aan als gemandateerde vertegenwoordiger van de gemeente in de 
Algemene Vergadering (A.V.) van de nieuwe vzw onder opschortende voorwaarde van oprichting 
van de nieuwe vzw: schepen Serrien Thierry; 
 
Artikel 3: 
duidt volgende kandidaat bestuurder aan met het oog op voordracht van de 

vertegenwoordigers van de gemeente in het bestuursorgaan van de nieuwe vzw, onder 
opschortende voorwaarde van oprichting van de nieuwe vzw: schepen Serrien Thierry; 
 
Artikel 4: 
duidt volgende kandidaat vaste vertegenwoordiger aan met het oog op voordracht van de 
vertegenwoordigers van de gemeente in het bestuursorgaan van de nieuwe vzw, onder 
opschortende voorwaarde van oprichting van de nieuwe vzw: schepen Serrien Thierry; 

 
Artikel 5:  

besluit het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissing. 
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IVA Innova 

9. Uitoefening voorkooprecht en aankoop Kerkstraat 1/2 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

In uitvoering van het meerjarenplan wordt door het IVA actief gezocht naar mogelijke strategisch 
gelegen vastgoed in uitvoering van de actie AC000044. 
 

Feiten en context 

Bij de opmaak van het RUP Centrum werd met betrekking tot de centrumstraten en ontwikkeling 
mogelijkheid tot het uitoefenen van een Recht van Voorkoop voorzien. 

 
Met regelmaat wordt bij elke verkoop van eigendommen, gelegen binnen de voormelde 
centrumzone, door de instrumenterende notarissen het Recht van Voorkoop aangeboden; dit via 
het e-voorkooploket van de VLM. 
 
Op 9 februari 2024 werd een voorkooprecht aangeboden voor de woning gelegen Kerkstraat 1/2.  
 

Het voorkooprecht met referentie AANB_09022024_0010 blijft geldig tot 8 april 2024. 
 

 
 

Juridische grond 

Gelet op het decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, gewijzigd. 
 
Gelet op het decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, inzonderheid art. 41, §1, 11°. 

 

Adviezen - argumenten 

Door de strategische centrumligging en rechtstreekse aansluiting met het gemeentelijk 
patrimonium (directe aansluiting met het Oud gemeentehuis-feestzaal-het aangekochte goed De 
Smedt en het politiekantoor) is de verwerving van de voorgestelde woning met tuin gelegen 
Kerkstraaat 1B een opportuniteit. 
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Gelet op het geplande project “Huis van de Vrije Tijd” is het opportuun rechtstreeks aangrenzende 
eigendommen te verwerven en toe te voegen aan de ”projectgronden” dit met het oog op extra-of 
bijkomende ontsluitings- en ontwikkelingsmogelijkheden. 
 

Het uitoefenen van het Recht van Voorkoop is daarvoor het geschikte instrument. 
 
Overwegende dat op 9 februari 2024 door VAN HALTEREN, Notaires Associés te 1000 Brussel 
volgende voorkooprecht met referentie AANB_09022024_0010 aangeboden werd: 
 
Het RVV op basis RO gemeentelijk RUP  
 

• Kerkstraat 1/2 Willebroek 1ste afdeling sectie A nrs. 877/H met opp. 128 m². 
 

De prijs van het voorkooprecht is gelijk aan de verkoopprijs uit de hand – referentie 
AANB_09022024_0010 met name € 349.000,00. 
 

Gelet op het feit dat deze waarde het resultaat is van een gevoerde procedure verkoop uit de hand 

voor het eigendom, dit met normale bekendmaking en voldoende publicatie en bijgevolg de 
noodzaak tot opmaak van een schattingsverslag niet van toepassing is. 
 
Het voorkooprecht aangeboden op datum van 9 februari 2024 heeft een termijn van 60 
kalenderdagen en neemt een einde op 8 april 2024. 
 
Overwegende dat in het meerjarenplan onder MJP000114 voldoende financiële middelen voorzien 

werden voor de aankoop van strategisch gelegen vastgoed in het centrum. 
 
Het college van burgemeester en schepenen vraagt aan de raad om de uitoefening van het 
voorkooprecht en de aankoop van de aangeboden woning met tuin gelegen Kerkstraat 1/2, 
kadastraal gekend als Willebroek 1ste afdeling sectie A nr. 877/H met opp. 128 m², dit tegen de 
prijs van € 349.000,00, goed te keuren. 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

Visum :  0  nee         0  ja  Visumnummer : Dienstjaar :  2024 

Nr. MJP : MJP000114 ARK: 2610007 Code beleidsveld: 0610 

Actie: AC000044 Bedrag : 349.000,00 
 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 2 onthouden zich: Véronique De Wever 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 
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Voor de fractie CD&V stemmen voor: Murat Oner, Maaike Bradt, Raphael 

Coenjaerts 

De raad besluit: 

 
Artikel 1 
de uitoefening van het voorkooprecht en de aankoop van de woning met tuin gelegen aan de 
Kerkstraat 1/2, kadastraal gekend als Willebroek 1ste afdeling sectie A nr. 877/H met opp. 128m², 
dit tegen de prijs van € 349.000,00 goed te keuren.  
 
Artikel 2   

het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de verdere samenstelling en 
uitvoering van het dossier en waarbij de Burgemeester of zijn plaatsvervangend schepen voor de 
gemeente zal optreden bij het verlijden der akte. 
 
 

Leven en reizen 

Sportdienst 

10. Reglement Projectsubsidies voor bijzondere sportintiatieven - Goedkeuring 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Sinds 2015 zijn er: 

- Projectsubsidies voor jongereninitiatieven 
- Projectsubsidies voor het organiseren van bijzondere artistieke projecten (cultuur) 

Er zijn tot op heden geen projectsubsidies voor sportinitiatieven 
 

Feiten en context 

Op vraag van verschillende sportverenigingen om bijzondere activiteiten te ondersteunen werd een 
reglement voor projectsubsidie opgemaakt. Hiermee voorzien we ook voor de sportsector de 

mogelijkheid om een dergelijke subsidie aan te vragen gelijklopend met de cultuur- en jeugdsector. 
In 2024 is een budget van 6.000 euro voor projectsubsidies in de meerjarenplanning opgenomen. 
Dit reglement is gebaseerd op de reglementen ‘Projectsubsidies voor jongereninitiatieven’ en 
‘Projectsubsidies voor het organiseren van bijzondere artistieke projecten’. 
 

Juridische grond 

Decreet Lokaal Bestuur van 22/12/2017. 

Meerjarenbeleidsplan 2020-2025. 
 

Adviezen - argumenten 

Positief advies van de juridische cel 
Positief advies van het netwerk sport 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

Visum :  0  nee         0  ja  Visumnummer : Dienstjaar :  2024 

Nr. MJP : MJP000401 ARK: 6493000 Code beleidsveld: 0740 

Actie: AC000101 Bedrag : € 6.000 
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☐ Participatie 

☒Informeren 

☒Consultatie en advies (inwoners, adviesraden, …) 

☐Co-creatie 

☐Burgerinitiatief 

Toelichting : … 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 2 onthouden zich: Véronique De Wever 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Murat Oner, Maaike Bradt, Raphael 

Coenjaerts 

Het reglement Projectsubsidies voor bijzondere sportinitiatieven (in bijlage) goed te keuren. 

 
 

Welzijn 

Samenleven 

11. Protocol Vlaamse huisvestingstool Oekraïne 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

De oorlog in Oekraïne bracht een stroom van vluchtelingen op gang. Meerdere lokale besturen 
werden op hun grondgebied geconfronteerd met ontheemde Oekraïners die nood hadden aan een 

opvangplek en begeleiding.  

De lokale besturen hebben op korte termijn heel wat publieke opvangplekken weten te realiseren. 
Samen met geëngageerde burgers die private opvangplekken voorzagen, zorgden de lokale 
besturen voor een kwalitatief opvangnet en passende begeleidingshulp. Met het besluit van de 
Vlaamse Regering van 8 april 2022 werd tevens de nodige omkadering en financiering voorzien. 

 
Feiten en context 

Voor het in kaart brengen van de opvangplaatsen, werd een tool ontwikkeld (VHT = Vlaamse 
huisvestingstool). 
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In het kader hiervan hebben het Agentschap Binnenlands bestuur en Wonen in Vlaanderen als 

gezamenlijke verwerkingsverantwoordelijken een gegevensbeschermingseffectbeoordeling laten 
uitvoeren. Rekening houdend met de persoonsgegevens die verwerkt worden in de VHT, was een 
protocol noodzakelijk om conform de AVG wetgeving te handelen.  

In het protocol worden de voorwaarden en modaliteiten van de wederzijdse elektronische 
mededeling van de persoonsgegevens, bestaande uit twee gegevensstromen, tussen de 
gezamenlijke verwerkingsverantwoordelijken en het lokaal bestuur uiteengezet.  

Gegevensstroom 1: betreft de elektronische mededeling van de persoonsgegevens vanuit de VHT 
naar het lokaal bestuur. Deze gegevens zijn afkomstig via de aanmeldingen op het portaal van de 

VHT. 

Gegevensstroom 2: betreft de elektronische mededeling van de persoonsgegevens vanuit het 
lokaal bestuur naar het VHT. 

Algemeen genomen betreft dit de adresgegevens van de locaties waar tijdelijk ontheemden kunnen 
opgevangen worden, alsook de contactgegevens van de aanbieder van de locaties. Daarnaast zijn 

de contactgegevens van de gebruikers van de tool ook opgenomen in de VHT. Voor het lokaal 
bestuur gaat dit over de gemeentelijk coördinator en de lokale subsidiebeheerder. De 
gegevensuitwisseling betreft een continue stroom van gegevens van de gemeentelijke 
coördinatoren van het lokaal bestuur en van opvangplaatsen in de VHT en worden uitgewisseld met 
gezamenlijke verwerkingsverantwoordelijken.  

Het protocol is een gevolg van de wederzijdse mededeling van persoonsgegevens in de Vlaamse 
Huisvestingstool (VHT) tussen de gezamenlijke verwerkingsverantwoordelijken (Agentschap 
Binnenlands Bestuur/Wonen in  Vlaanderen) en ons lokaal bestuur. Door middel van deze tool 
worden opvanglocaties centraal beheerd en is het mogelijk om duurzame kwalitatieve slaapplekken 

vor tijdelijk ontheemden uit Oekraïne aan te bieden.  
Het protocol is noodzakelijk om tegemoet te komen aan de vereisten van de Algemene Verordening 
gegevensbeschemring (AVG). Dit protocol werd reeds doorgenomen door de lokale DPO die geen 
bezwaren had op de inhoud.  

 
Het is essentieel dat alle lokale besturen zich akkoord verklaren met de inhoud van dit protocol. 

 
Dit doen ze door het vervolledigen en ondertekenen van de verklaring voor akkoord. 
 
Zie bijlage.  
 

Juridische grond 

artikel 8, §1, van het decreet van 18 juli 2008 betreffende het elektronische bestuurlijke 

gegevensverkeer. 
 

Adviezen - argumenten 

Samenleven: een ondertekening van het akkoord is een essentiële stap in een vlotte verwerking 
van persoonlijke gegevens in het kader van de Vlaamse Huisvestigingstool en de huisvesting van 

tijdelijk ontheemden uit Oekraïne. 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

nvt 

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad besluit de ondertekening van de partnerschapsovereenkomst goed te keuren. 
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Integrale veiligheid 

12. Politieverordening bij hoogdringendheid inzake het instellen van een 

tijdelijk droneverbod (UAS-verbod) tijdens het evenement FTI SuperNova 

op 17 maart 2024 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Op zondag 17 maart 2024 vindt in het Studio 100 Pop-Up Theater (Schoonmansveld 18 – 2870 
Puurs-Sint-Amands) “An Evening with President Barack Obama” plaats, in het kader van het 
ruimere evenement FTI SuperNova. In het kader van dit evenement vonden reeds verschillende 
overlegmomenten plaats tussen de bevoegde orde- en veiligheidsdiensten, met als doel het in 
kaart brengen van de veiligheidsrisico’s die verbonden zijn aan dit evenement. Gelet op het feit 
dat, naast president Barack Obama, ook verschillende andere prominente personen aanwezig 

zullen zijn op dit evenement, wordt dit evenement beschouwd als zijnde een evenement met een 
hoog risicogehalte, dat aanzienlijke veiligheidsrisico’s met zich meebrengt.  
 
De coördinatievergadering binnen de PZ Rivierenland – politiepost Bornem werd georganiseerd op 
woensdag 6 maart 2024. Tijdens deze vergadering werd de vraag gesteld aan de 
noodplancoördinator van Puurs-Sint-Amands om voor de gemeenten Willebroek en Puurs-Sint-
Amands een UAS-verbod) (Unmanned Aerial System) in te stellen bij politieverordening bij 

hoogdringendheid. Voor Willebroek dient de dienst integrale veiligheid van de gemeente Willebroek 
de verordening op te stellen.  
 

Feiten en context 

De burgemeester kan beperkende maatregelen en verbodsmaatregelen opleggen voor specifieke 
evenementen op het grondgebied, op grond van zijn bevoegdheden inzake veiligheid en leefmilieu. 
Die maatregelen moeten de beginselen van behoorlijk bestuur, gelijkheid en proportionaliteit 

respecteren en moeten gebaseerd zijn op objectieve informatie over de concrete 

veiligheidsomstandigheden.  
 
Naar aanleiding van het evenement FTI Supernova, dat plaatsvindt op zondag 17 maart 2024 in 
het Studio 100 Pop-Up Theater, heeft de lokale politiezone Rivierenland een verzoek tot het 
instellen van een geografische UAS-zone ingediend bij het Directoraat-Generaal Luchtvaart van de 

Federale Overheidsdienst Mobiliteit en Vervoer. Dit voornamelijk om het luchtruim vrij te houden 
voor het gebruik van UAS voor politionele operaties. 
 
Bovendien zal de lokale politiezone Rivierenland de operationele bijstand krijgen van een 
counterdrone-team van de federale politie (een C-UAS team), dat in staat is om UAS die een “no 
fly zone” betreden en een bedreiging inhouden, uit de lucht te halen. Om die inzet mogelijk te 
maken, is een duidelijk UAS-verbod in een perimeter rond het Studio 100 Pop-Up Theater 

noodzakelijk, zoals ook voorgeschreven in de rules of engagement van het C-UAS team. 
 
Daarom wordt met voorliggende politieverordening bij hoogdringendheid een tijdelijk UAS-verbod 
ingevoerd in de omgeving van 1 nautical mile rond het Studio 100 Pop-Up Theater op zondag 17 
maart 2024, van 12u00 tot 22u00, ter vrijwaring van de openbare veiligheid. 

 
Dit verbod is niet van toepassing op de UAS van politie en de Civiele Bescherming, gelet op hun 

statuut van staatsvlucht, waarvoor andere regels gelden. 
 
Gelet op het feit dat de perimeter van 1 nautical mile rond deze locatie het grondgebied van twee 
gemeenten overschrijdt, zal ook door de burgemeester van gemeente Puurs-Sint-Amands een 
tijdelijk UAS-verbod dienen te worden ingesteld. 
 

Juridische grond 

Decreet lokaal bestuur, meer bepaald artikel 3; 
 
Nieuwe gemeentewet, meer bepaald artikel 134; 
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Koninklijk Besluit van 10 april 2016 met betrekking tot het gebruik van op afstand bestuurde 

luchtvaartuigen in het Belgisch luchtruim; 
 
Omzendbrief van 28 juli 2017 betreffende het dronesbeleid tijdens grote evenementen in open 
lucht. 

 

Adviezen - argumenten 

Politiezone Rivierenland – gemeente Puurs-Sint-Amands: 
Gunstig advies op de politieverordening bij hoogdringendheid – goedgekeurd op de 
coördinatievergadering van 6 maart 2024. 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

nvt 

Besluit: Unaniem 

Artikel 1 
De gemeenteraad bekrachtigt de politieverordening bij hoogdringendheid inzake het instellen van 
een tijdelijk UAS-verbod (droneverbod) tijdens het evenement FTI SuperNova op 17 maart 2024. 

 
 

13. Aanstelling OVAM als gewestelijke vaststeller gemeentelijke administratieve 

sancties 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Naast preventie en sensibilisering is handhaving belangrijk bij het bestrijden van zwerfvuil. Dat is 

klein afval dat mensen al dan niet onbewust achterlaten waar het niet mag, zoals 
sigarettenpeuken, kauwgom, etensresten, blikjes, flesjes, snoepverpakkingen, zakdoekjes en 
hondenpoepzakjes. 

OVAM en de bevoegde minister Zuhal Demir (N-VA) willen de handhaving van zwerfvuil via de 
GAS-reglementering verder versterken. Hiervoor worden bij OVAM gedurende drie jaar 30 
handhavers aangeworven. Die houden zich specifiek bezig met de controle op zwerfvuil, worden 
gratis ter beschikking gesteld aan de gemeenten en zullen opereren als GAS-vaststellers. 
 
De hoofdfocus van de controleurs ligt op handhaving zwerfvuil, betrapping op heterdaad, pakkans 
verhogen door verhoogd toezicht. De bedoeling is om handhavend op te treden via GAS en niet 

sensibiliserend. Bij vaststelling van een overtreding wordt een bestuurlijk verslag opgemaakt, er 
wordt niet gewerkt met waarschuwingen (behalve voor minderjarigen). 
 
 
Feiten en context 
 
Sinds 8 januari 2024 is de nieuwe GAS-wetgeving van kracht. Een van de wijzigingen is dat de 

GAS-vaststellers niet meer op naam aangesteld moeten worden, maar de OVAM kan aangesteld 
worden als entiteit. Om deze reden heeft de OVAM gevraagd een nieuwe aanstelling te voorzien. 
Deze aanstelling is dan blijvend geldig indien er interne personeelsverschuivingen zouden 
plaatsvinden binnen onze organisatie.  
De OVAM houdt een lijst bij met de namen van onze personeelsleden belast met de 
vaststellingsopdracht.  

 
Het lopende project werd recent verlengd tot 31 december 2024. 
 
 



23 

Juridische grond 

 
Gelet op de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties; en meer 
in het bijzonder artikel 21 §1, 2°; 
 

Gelet op het KB van 21 december 2013 tot vaststelling van de minimumvoorwaarden inzake 
selectie, aanwerving, opleiding en bevoegdheid van de ambtenaren en personeelsleden die 
bevoegd zijn tot vaststelling van inbreuken die aanleiding kunnen geven tot de oplegging van een 
gemeentelijke administratieve sanctie; 
 
Gelet op het besluit van de gemeenteraad van 16 december 2014 tot vaststelling van het 
gemeentelijk reglement betreffende de gemeentelijke administratieve sancties; 

 
 
Adviezen - argumenten  
 
Overwegende de noodzaak om deze gewestelijke personeelsleden aan te stellen als vaststeller 

gemeentelijke administratieve sancties met het oog op de sanctionering via een gemeentelijke 

administratieve sanctie van overtredingen op de bepalingen van gemeentelijke reglementering de 
binnen hun welomschreven bevoegdheid te situeren zijn; dat deze gewestelijke vaststellers enkel 
binnen de omschreven bevoegdheid mogen optreden; 
 
 
Financiële gevolgen & communicatie 
 

nvt 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 2 onthouden zich: Véronique De Wever 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Murat Oner, Maaike Bradt, Raphael 

Coenjaerts 

De gemeenteraad keurt de inzet van gewestelijke GAS-ambtenaren voor de aanpak van zwerfvuil 

goed en stelt de OVAM aan als gewestelijk vaststeller, waarbij de personeelsleden aangeduid door 
de leidende ambtenaar van deze entiteit, een vaststellingsbevoegdheid krijgen voor de 
gemeentelijke administratieve sancties van gemeente Willebroek voor de vaststelling van 
overtredingen op de algemene bestuurlijke politieverordening van 16 december 2014 en latere 

wijzigingen. 
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Bijkomende punten van de openbare zitting 

Nick Boeykens (raadslid, Vooruit) komt de zitting binnen. 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

14. Bijkomende punten 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Rudi Kennes, onafhankelijk 

raadslid, overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
DECATHLON: niet-respect van sociaal overleg en sociale wetten 
 

Mijnheer de Voorzitter, 

Het Decathlon Service Center, dat hier te Willebroek al jaren aanwezig is, is een multinational met 
ruim 2.000 werknemers in België. Een grote werkgever dus waarvan je zou denken dat het een 
goede zaak is voor de tewerkstelling in onze gemeente. Maar niets is minder waar. Reeds jaren aan 
een stuk slaagt Decathlon erin om alle sociale spelregels en wetgeving aan haar laars te lappen. 
 
De maandelijkse ondernemingsraad (OR) en het comité voor preventie en bescherming op het 
werk (CPBW) duren gemiddeld 10 minuten. Enkel dit eenvoudige feit zegt alles over de houding 

van het bedrijf ten opzichte van het sociaal overleg bij Decathlon. Geen enkel onderwerp kan 
correct besproken worden in een videocall van 10 minuten. Sociaal overleg gaat over veiligheid, 
het welzijn van de werknemers, frequente herstructureringen, sluitingen van winkels en veel meer. 
Allemaal ernstige zaken die het leven van 2.000 werknemers en hun gezinnen bepalen. De directie 
van Decathlon trekt zich daar niets van aan en legt de sociale wetgeving naast zich neer. 
 
Nog enkele voorbeelden :  

    • De CPBW-leden stemden tegen de vertrouwenspersoon, de directie negeert dit. 

    • De CPBW-leden eisen een welzijnsonderzoek, de directie negeert dit. 
    • De directie weigert alle vergaderingen van de syndicale delegatie. 
    • De directie weigert de syndicale tijd en verloning van de syndicale delegatie te respecteren. 
    • Vakbondssecretarissen mogen niet binnen en mogen geen sociaal overleg bijwonen. 
    • De directie weigert naar de verzoening van het Federalo Overheidsdienst Arbeid en Sociaal     

 Overleg te komen 
    • De directie weigert de nationale CAO Deconnectie te bespreken. 
    • De winkel in Mechelen werd gesloten zonder informatie en consultatie in de OR. 
    • Een afdeling verhuist naar het buitenland zonder informatie en consultatie in de OR. 
    • Steeds meer mensen met een vast contract worden zonder motivatie afgedankt om vervangen 
te worden door studenten of interimcontracten. 
Tenslotte werd ook een staking gebroken via juridische weg.  

Als we toelaten dat sociale wetten en sociaal overleg met de voeten getreden worden, riskeert de 
houding van Decathlon de standaard te worden in België. De Decathlon directie blijft nu al 
maandenlang de vakbonden en hun vertegenwoordigers schofferen. 
Ze communiceert zelfs heel fier dat het haar strategie is om al hun bedrijven te ‘bevrijden’ van 

vakbonden. 
Ze vinden zichzelf dus eigenlijk Partizanen. Je moet maar durven. 
En dit speelt zich allemaal af op ons grondgebied te Willebroek. 

Persoonlijk volg ik dit dossier nu al twee jaar op en heb steeds de arbeiders bij hun strijd gaan 
steunen en een hart onder de riem steken. De verschrikkelijke verhalen die ik daar hoorde waren 
schrijnend. 
Ook vele Willebroekenaren die er werkten en ook vandaag nog via allerlei nepcontracten hebben 
getuigenissen gebracht van de hallucinante praktijken die er plaatsvinden. 
 

De zaak Decathlon Willebroek is ondertussen ook al voorwerp geweest van een debat in de 
Commissie Sociale Zaken van het Federaal Parlement en bevoegd Minister Dermagne is via zijn 
inspectiediensten een en ander aan het onderzoeken. 
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Maar het loopt er bij Decathlon Willebroek ondertussen vandaag zo de spuitgaten uit dat een van 

de vakorganisaties zelfs een strafzaak is begonnen tegen de Directie. Een uniek feit in België. Dat 
proces loopt en zal spoedig een uitspraak kennen. 
 
Dit gezegd zijnde mijnheer de Voorzitter, kom ik tot mijn vraag. 

 
Ik mag er vanuit gaan dat ook het Willebroeks bestuur zeker niet akkoord gaat met zulke 
praktijken gepleegd  door  bedrijven die op ons grondgebied actief zijn. 
Het minimum dat we zouden moeten vragen is dat bedrijven in Willebroek zich dienen te schikken 
naar de Belgische wetgeving en die zeker niet doelbewust kunnen blijven overtreden. 
En door steeds opnieuw op een zeer flagrante wijze in de nationale media te komen heeft dit ook 
een negatieve beeldvorming naar onze gemeente Willebroek toe. Iets wat we absoluut kunnen 

missen gelet op de recente gemeentelijke barometer. 
Ik wil dan ook met aandrang vragen dat de burgemeester contact zou opnemen met het bedrijf, 
die trouwens net een nieuwe verantwoordelijke heeft gekregen, om de directie toch te bewegen om 
zich te gedragen ten aanzien van de geldende normen en waarden. Niet alleen in Willebroek maar 
ook daarbuiten. 

We vragen dat mensen wanneer ze zich hier bevinden dat zouden doen. Ik denk dat dat voor 

bedrijven niet anders kan zijn. 
 
Gaat de burgemeester in op mijn vraag ? 
 
 
Raadslid Rudi Kennes verlaat de zitting. 
 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
De werkloosheid en het aantal leefloners in Willebroek. 
 

Op basis van de cijfers die begin 2024 werden vrijgegeven door de VDAB, telde het Vlaamse 

Gewest in 2023 gemiddeld 196.691 werkzoekenden zonder werk (open definitie). Dat zijn er 
10,5% meer dan in 2022. 
 
Onze vraag: 
Hoeveel werkzoekenden enerzijds en leefloners anderzijds telde onze gemeente tussen de periode 

2012 en 2024, graag de cijfers per jaar. En graag de cijfers opgesplitst in het aandeel Eu en niet-
EU burgers. (Rekening houdend met de dubbele nationaliteit) 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Sociale woningen in Willebroek 
 
Willebroek kent een rijke geschiedenis aan sociale woningbouw en gezien de nijpende tekorten op 

de huurmarkt, enkele bedenkingen in deze. 
 

Onze vragen: 
Welk percentage sociale huurwoningen tegenover het totale woningbestand telt Willebroek op dit 
ogenblik en hoeveel nieuwe of bijkomende huurwoningen heeft men de komende periode tot 2030 
in de planning?  
 
Hoeveel huurders van buiten onze gemeente heeft men een huurwoning ter beschikking gegeven in 

de voorbije 6 jaar en de voorbije 12 jaar? 
 
Hoeveel huurders zijn momenteel Eu en niet-EU burgers? 
 
Wat bedraagt het huidige budget van Woonland Willebroek op dit ogenblik? Graag de evolutie van 
de start en de prognose voor de komende jaren. 
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Schepen Bavo Anciaux verlaat de zitting. 

 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
De steeds dramatisch wordende import van de grootstedelijke problemen. 
 
In onze gemeente is er zondag 17 maart geschoten op een woning. Gewonden vielen er niet en er 
zou ook nog geen verdachte zijn opgepakt. Dit was de status bij de opmaak en het indienen van dit 
agendapunt. 

Onze vraag: 
Wat is de huidige status van deze berichtgeving en welke stappen zijn ondertussen ondernomen? 
 
 
Schepen Bavo Anciaux komt de zitting opnieuw binnen. 

 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Chirolokalen Blaasveld 
 

De ganse raad kent ondertussen de problematiek van de Chiro lokalen te Blaasveld. Zoals vorige 
raad aangegeven, zetten wij dit punt uiteraard terug op de agenda. 
 
Onze vraag: 
Hoe zijn de verdere gesprekken ondertussen verlopen en is er ondertussen een oplossing gevonden 
voor de huisvesting van Chiro Blaasveld? 
 

 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 

Parkeren aan een laadpaal 
 
Wij kregen van een burger de volgende berichtgeving en wij citeren: 
 
Ik weet niet dat jullie als gemeentebestuur op de hoogte zijn dat je als persoon die elektrisch zijn 
wagen oplaad op een openbare parkeerplaats in jullie gemeente het risico groot en reëel is dat je 
regelmatig een parkeerboete onder de ruitenwisser vind. 

In Willebroek is de kans heel reëel dat je sponsor wordt van APCOA parking beheer telkens 25€!! 
Heb gelukkig nog maar 1 keer slachtoffer geweest van de onaangename service en discriminerende 
gansterpraktijken die APCOA parking handhaaft 
Wettelijk allemaal verantwoordt omwille van de aanduiding met verkeersbord dat aanduid "leg uw 
schijf". Wees ervan bewust dat soms onbewust je dit is over het hoofd ziet of je de tijd hebt 

overschreden. Met dit in het achterhoofd ben ik als burger vaak boos en ontgoocheld als ik op de 
parking een wagen met ticket onder de ruit zie staan...25€ in de pot van APCOA en hoop dat jullie 

als bestuur hier niet van bewust zijn...WANT op de parking (openbare parking op de hoek van 
industriestraat) zijn +/- 30 plaatsen waarvan maar 2 laadpunten... de parking met deze 
laadgelegenheid is omwille van deze discriminerend benadeeld doordat je maar 2u "wettelijk" mag 
parkeren op deze plaats. 
Als ik zoals vandaag vaststelde toen ikzelf ging laden de geparkeerde wagen naast mij de 
gelukkige ontvanger van "de 25€ bon van APCOA" maakt me dit heel boos!! Wat ik zag, de wagen 

had parkeerschijf voor de ruit liggen. 
De schijf gaf aan "aankomsttijd 12u" ik was daar om 14u58 en de parkeerwachter van APCOA was 
langs geweest volgens de 25€ kadobon om 14u53 !!PRIJS!! 
En schandalig Want!! Puur discriminerend op datzelfde parkeerterrein staan 10 tallen wagens 
waarvan niemand een parkeerschijf moet zetten en die daar uren of dagen staan probleemloos 
zonder risico van de "25€ parkeerbon" onder de ruit te vinden... 
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Begrijp me niet verkeerd ben geen fan van parkeren met schijf en zeker al niet op zulk 

parkeerterrein!!! Maar hoe is het verantwoord en eerlijk...parkeren met schijf weekdagen tussen 
9u en 18u leg uw schijf hier want dan collecteren de gangsters van APCOA!!!  
 
Wees blij als je nog kan parkeren en laden in Willebroek na 18u of s ‘morgens of op een 

weekenddag voordat de gangster die in opdracht van APCOA deze leuke bonnen uitdeelt. 
Ik hoop echt oprecht dat niemand van het lokale gemeentebestuur er zich van bewust is hoe je kan 
gediscrimineerd worden op zo een parking!! 
Wat zou dan een eerlijker parkeerbeleid in Willebroek zijn...Parkeerschijfplicht op elke parking, 
meer parkeerwachters die voor APCOA collecteren deze bij voorbaat ook in shiften willen werken 
en die 24/24 en 7 op 7 de burgers kunnen kloten en organisatie als APCOA hun rekening spijzen!!! 
Oneerlijk is het niet!! en triest!! zoals er nu wordt opgetreden...ik parkeer pas na 18u, oplaadtijd 

van mijn wagen is in slechtste geval 3u30...maar ik ben voorlopig safe want de parkeerwachter zijn 
job zit er op!! 
Denk is na gemeentebesturen en stadsbesturen want deze praktijken zijn hetzelfde dan 
maffiapraktijken... 
Hier is de burger die elektrisch rijd en zo zijn bijdrage aan milieu en opwarming van de aarde 

vermijd het slachtoffer...als ik nu mijn wagen daar niet oplaad en mij 2m verder parkeer ben ik 

safe... toch jammer voor organisatie als APCOA en gemiste kans voor deze maffia organisatie die 
niks onwettige doet he...maar een gemiste kans op zulke plaatsen kunnen ze dagelijks 10 tallen 
slachtoffers kunnen maken he.. volle parking 20 auto´s langer dan 2u...geen schijveke opf tijd 
overschreden... 20×25€... controle 24/24....7op7... iedereen gelijk voor de wet.. 
KASSA....KASSA... 
Mooi item om in de media aan te kaarten en succes met de verkiezingen aan de beleidsmensen die 
hiervan bewust zijn. 

Graag jullie reactie.. 
En mijn excuses aan jullie en APCOA toen ik mijn schijf vergeten ben na de nachtshift...mij 's 
morgens parkeerde om 6u en mijn wekker niet om 8u te zetten en mijn wagen te verplaatsen op 
een plek veilig voor de parkingmafia!! Echt Sorry 
Einde citaat. 
 
Onze vraag: 

Wat is de reactie van het bestuur en overweegt men het parkeerbeleid aan de laadpalen aan te 

passen? 
 
 
Raadslid Rudi Kennes komt de zitting opnieuw binnen. 
 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Het parkeerbeleid in de woonwijk De Naeyer blijft voor steeds meer ergernis zorgen. 
 

Een burger bezorgde ons de volgende bezorgdheid en we citeren integraal: 
 
In de nieuwe woonwijk op de Naeyer is er echt een pestbeleid qua parkeren. 
Er is veel te weinig plek voorzien voor alle omwonende. Zeker omdat ook nog de mensen van de 
Mechelsesteenweg hier komen parkeren. 

Als je na 19u thuis komt kan je soms 1-2 wijken verder gaan staan. 
Als je dit in Antwerpen centrum kan voorkomen begrijp ik. Maar in een nieuwe woonwijk in 

Willebroek?? 
 
Als personen zelf een oplossing vinden om hun wagen op hun eigendom te zetten, mag dit niet en 
alle vergunningen worden afgekeurd. 
Politie controleert hier bijna dagelijks op “fout” geparkeerde wagens. Omdat er geen P vakje in de 
grond zit. 

Einde citaat. 
 
Onze vraag: 
Hoe wil het bestuur een oplossing bieden aan deze blijvende problematiek?  
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Infoavond op 28 februari over het Woonproject op de site van de Tegelfabriek in Tisselt 

 
Als voormalig schepen van omgeving en erfgoed ben ik bijzonder tevreden dat onze 
intercommunale IGEMO eigenaar werd van de verloederde site in onze dorpskern Tisselt. 
 
Het is inderdaad altijd al de bedoeling geweest om deze site te transformeren naar een plaats waar 
wonen, ontmoeten en het industriële verleden met elkaar verenigd worden en een brug te slaan 
tussen bouwkundig erfgoed, architectuur en woonontwikkeling. 

Op de infovergadering in de kerk in Tisselt stelde Igemo de plannen voor. 
 
Er zitten heel veel mooie zaken in het project en de plannen maar het aantal woongelegenheden en 
parkings stellen we ons wel de nodige vragen bij. 
 

Er worden hier namelijk 27 appartementen voorzien en 0 parkeerplaatsen, enkel 5 voor 

deelwagens. 
 
Ook de hoogte van de kroonlijst vooraan en achteraan stellen de buurbewoners terechte 
bekommernissen bij, dat was duidelijk hoorbaar bij de vragen en reacties die we na de 
infovergadering mochten opvangen. 
 
We vinden deze plannen ook veel te dens voor de draagkracht van de omgeving. We gaan er 

vanuit dat er een vooroverleg met de gemeentelijke diensten heeft plaatsgevonden. 
 
Daarom volgende vragen: 

- Wat vonden jullie zelf van de reacties van de inwoners van Tisselt na de infovergadering?  
- Welk besluit heeft het bestuur hieruit genomen? 
- Komen er aanpassingen op het voorgestelde plan? 
- Wanneer zal de aanvraag worden ingediend? Blijft de timing van Igemo (mei’24) 

behouden? 

 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Laadpaal Blaasveldstraat 

 
Groot was de verbazing van tal van buurtbewoners uit de Blaasveldstraat in Tisselt dat er op 
donderdag 7 maart een laadpaal geplaatst werd in hun straat ter hoogte van de woningen met 
huisnummer 77 en 77a. 
 

Er is helemaal geen bezwaar bij het feit dat er laadpalen worden geplaatst maar de locatie ervan 
laat te wensen over.  
 
Dat de plaatsing gebeurt zonder de bewoners hiervan in te lichten of te raadplegen vinden ook de 
buurtbewoners ongepast. Bij raadpleging en inspraak van de bewoners had(den) er ander(e) 

locatie(s) voorgesteld en samen besproken kunnen worden. 
 

In een straal van 250m zijn er daar toch nog wel andere mogelijkheden. Nu staat het enorm 
gevaarlijk voor fietsers. Het parkeerprobleem is daar al zo groot bij de school en muziekschool. 
 
- Welke locaties werden er bekeken? En waarom werden deze niet weerhouden? 
 
- Verschillende bewoners wensen een constructief overleg met de diensten of betrokken schepen. 

Kan hierop in gegaan worden? 
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Problematische parkeersituatie Willebroek Noord 

 
Wij willen hierbij de aandacht vestigen op de problematische verkeers -  en parkeersituatie in 
Willebroek - Noord en meer bepaald in de Appeldonkstraat, Callaertstraat en Gorrebroek. Men 
moet er maar eens doorrijden om te beseffen hoe gevaarlijk de doortocht van de Appeldonkstraat 
is. En dan spreek ik nog niet over een doortocht met de fiets, dat is helemaal een 
zelfmoordoperatie. 
Ook bussen, school -zowel als lijnbussen veroorzaken regelmatig opstroppingen en beletten de 

doorgang van het verkeer. Het is absoluut noodzakelijk dat het bestuur ervoor zorgt dat deze 
straat veiliger wordt.  
 
Ik ben geen verkeerstechnicus maar ik ben ervan overtuigd dat bekwame verkeersdeskundigen dit 
kunnen aanpakken in het belang van het doorgaande verkeer en ook van de bewoners.  

 

Deze bewoners klagen ook over een stuitend gebrek aan parkeerplaatsen. Het bestuur kan er 
natuurlijk niet aan doen dat er zoveel auto’s in de buurt zijn maar kan er wel voor zorgen dat er 
met enige creativiteit en goede wil bijkomende parkeerplaatsen worden gecreëerd. Nu staan er 
auto’s op plaatsen waar niet mag geparkeerd worden en die zorgen zo voor gevaarlijke situaties. 
Ook op privéterreinen wordt geparkeerd, lees o.a. de parking van AED. 
 
Buurtbewoners vertellen mij ook dat o.a. in Gorrebroek auto’s zodanig gestationeerd worden dat 

bij een ongeval of brand de brandweer onmogelijk door kan. 
 
Kan het bestuur ervoor zorgen dat deze tweeledige problematiek in een buurt waarvan de 
bewoners de indruk hebben dat ze stiefmoederlijk behandelt worden opgelost wordt.  
 
Is er al onderzocht hoe de problematische verkeerssituatie in de Appeldonkstraat kan aangepakt 
worden?  Zo ja, door wie en wat is het resultaat?  

 

Mijn zelfde vraag betreft de parkeerproblematiek.  
 
Heeft het bestuur de intentie meer parkeerplaatsen te voorzien in de Appeldonkstraat en 
omgeving? 
 

 
Raadslid Murat Oner verlaat de zitting. 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 

Bestrijding van LEEGSTAND / VERWAARLOZING / ONBEWOONBAARHEID  
 
Onze fractie heeft geen probleem, is zelfs voorstander van het effectief en efficiënt bestrijden van 
de leegstand / verwaarlozing /onbewoonbaarheid in onze gemeente.  
 

De wijze waarop dit in Willebroek gebeurt kan evenwel niet op onze goedkeuring rekenen. Meestal 
gaat het hier om het zuiver innen van torenhoge belastingen en verdwijnt elk menselijke aspect 

achter ieder individueel dossier.  
 
Er zijn reeds talrijke tussenkomsten geweest vanuit onze fractie om dit aan te klagen. De bedoeling 
moet zijn om de leegstand /verwaarlozing /onbewoonbaarheid zo snel als mogelijk te laten 
verdwijnen en dit alles om te vermijden dat men plotseling opgenomen wordt in de inventaris, 
waarbij velen niet begrijpen wat de gevolgen zijn die eraan verbonden zijn.  

 
Daarbij is ook herhaaldelijk verwezen naar het feit dat de gemeente op dat vlak zeker zelf niet het 
goede voorbeeld geeft, gelet op de vele leegstaande gebouwen die tot haar patrimonium behoren. 
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In hoeverre bestaat er een individuele aanpak van mogelijke belastingplichtigen en in welke mate 

worden zij persoonlijk uitgenodigd om samen met de gemeente naar oplossingen te zoeken, in 
plaats van blind aanslagbiljetten naar hen te versturen?  
 
De begeleiding stopt evenmin na de opname in de inventaris. Vanuit  de gemeentelijke diensten 

zouden spontaan en automatisch brieven moeten verzonden worden, een 3 tal maanden voor het 
verzenden van het aanslagbiljet, zodanig men mee kan helpen zoeken naar oplossingen en het 
helpen bij het vragen van vrijstellingen.  
 
Gaat men de reglementering op dat vlak aanpassen?  
 
Kan de termijn voor het indienen van een bezwaar voor de opname in de inventaris niet verlengd 

worden?  Kan bij de vrijstelling niet ingevoerd worden: “Woningen en gebouwen die vernield of 
beschadigd werden ten gevolgen van een plotse ramp. De vrijstelling geldt gedurende een periode 
van drie jaar volgend op de datum van de vernieling of beschadiging.  
 
Na deze periode kan de vrijstelling jaarlijks worden verlengd wanneer de belastingplichtige het 

bewijs voorlegt dat er na verloop van deze termijn nog steeds betwisting bestaat over de 

aansprakelijkheid of de vergoeding van de verzekering of het rampenfonds, die afbraak, 
nieuwbouw renovatie of verkoop onmogelijk maakt”. In de zin van deze bepaling wordt verstaan 
onder een ramp “een gebeurtenis die zich voordoet buiten de wil van de houder van het zakelijk 
recht en waardoor de schade zo groot is dat het normaal gebruik onmogelijk is, zoals een brand, 
ontploffing, verzakking, overstroming, storm, …”.  
 
Anderzijds gebeurt het ook dat er fouten gemaakt worden bij de opname in de inventaris. Kunnen 

deze dan niet rechtgezet worden, wanneer dit manifest blijkt en alle termijnen voor bezwaar 
verstreken zijn? 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 

Reglement op tijdelijke huisvesting van arbeidskrachten  
 
Door een besluit van 6 september 2023 heeft de Vlaamse regering een nieuw normenkader voor de 
tijdelijke huisvesting van arbeidskrachten ingevoerd dat op 1 oktober 2023 inwerking is getreden. 
Op 8 februari 2023 keurde het Vlaams Parlement een decreet goed dat een oplossing wil bieden 

voor de tijdelijke huisvesting van arbeidskrachten. Op 6 september 2023 is het Besluit van de 
Vlaamse Regering van 21 april 2023 in het Belgisch Staatsblad gepubliceerd waardoor het decreet 
en het Besluit in werking treden.  
 
Context: Steeds vaker gebeurt het dat groepen van arbeidskrachten in Vlaanderen een tijdelijke 
verblijfplaats hebben omwille van hun job, terwijl hun eigenlijke woonplaats elders is (in binnen- of 
buitenland). Bij gebrek aan een toegespitst woonaanbod huisvest hun werkgever hen nu vaak in 

woningen die daarvoor niet geschikt zijn. Het nieuwe decreet biedt steden en gemeenten concrete 
mogelijkheden om rond deze thematiek een beleid te voeren en creëert verder onder meer een 
rechtsgrond voor afgestemde woningkwaliteitsvereisten.  
 
Wat houdt het kader in? Concreet krijgt men de mogelijkheid om specifieke 

woningkwaliteitsvereisten te laten gelden voor kamerwoningen voor arbeidskrachten. Hiervoor 
moet men eerst een gemeentelijke verordening aannemen. Op basis van die verordening zal een 

werkgever (of een groep arbeidskrachten) een vergunning kunnen aanvragen om arbeidskrachten 
te mogen huisvesten in een kamerwoning. Een werkgever kan dergelijke vergunning pas krijgen 
als voor alle kamers in de kamerwoning een recent conformiteitsattest beschikbaar is. Deze 
vergunning is maximaal vijf jaar geldig, met een mogelijkheid tot vernieuwing als nog aan alle 
voorwaarden is voldaan. Iedereen kan zelf beslissen of men dit kader wil gebruiken. Zonder 
vergunning blijven de algemene woningkwaliteitsnormen voor kamers gelden.  

 
Ook in onze gemeente zijn er woningen waar tijdelijke arbeidskrachten in ondergebracht worden. 
Deze arbeiders dienen beschermd te worden tegenover talrijke misbruiken die vaak om de hoek 
loeren en zij hebben ook recht op een degelijke huisvesting.  
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Dit brengt problemen mee, zowel voor goed menende werkgevers als voor goed menende 

huurders, waarbij soms woningen onbewoonbaar verklaard worden omdat men deze als 
kamerwoningen gaat aanzien en daar bijzonder strenge regels van toepassing zijn. Om dit te 
vermijden zijn er dan ook zeer weinig verhuurders bereid om woningen voor dergelijke huisvesting 
ter beschikking te stellen en de gevolgen laten zich ook raden.  

 
Soms weten verhuurders ook niet dat hun woning gebruikt wordt voor dergelijke huisvesting en 
worden zij ermee geconfronteerd wanneer ze de wooninspectie plots op bezoek krijgen, met alle 
gevolgen van dien.  
 
De uitvoeringsmaatregelen zijn er dus gekomen bij besluit van 21 april 2023 (BS van 6 september 
2023). Desbetreffend is er trouwens al een belangrijk artikel gepubliceerd in de rechtsleer.  

 
Ofwel blijven de algemene vereisten voor kamerverhuur dus van toepassing of anders kan de 
gemeente een “afwijkend” een reglement opstellen, waarbij ook andere reglementen dienen te 
worden aangepast.  
 

Zal het Gemeentebestuur dergelijk reglement ook in onze gemeente opstellen?  

 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Werken aan het historisch kantoorgebouw / de  tekenburelen “De Naeyer” – Mobiliteit – 

herinrichting kruispunt aan de Vredesbrug  
 
Inmiddels zijn de (afbraak)werken ter hoogte van de historisch kantoorgebouwen op de site De 
Naeyer gestart. 
 
De directe buren op de site hebben een schrijven ontvangen van de bouwheer “NV Kanaelzicht” 
omtrent de (mogelijke) hinder dewelke de werken gedurende lange tijd zullen veroorzaken en de 

invloed ervan op de mobiliteit, waarbij een deel van het Otto Intzeplein tot mogelijk 2 jaar zal 

afgesloten worden. Het openbaar domein in de Fabrieksstraat zal voor een deel worden 
ingenomen. Een plaatselijk omleidingsplan was bijgevoegd. 
 
Wordt op termijn – in functie van de vordering der werken – een meer algemeen omleidingsplan 
van kracht of blijft het bij deze plaatselijk omleiding? Hoe gaan eventuele wijzigingen aan de 

omleiding kenbaar worden gemaakt?  
 
Anderzijds is er eindelijk een oversteekplaats voor voetgangers aan de brug, kant Fabrieksstraat, 
geschilderd en dit vlak naast het fietspad. Vlak voor dit zebrapad is een stopstreep aangebracht 
met uiteraard ook het stopteken. Een groot deel van de automobilisten negeert deze stopstreep en 
dit om begrijpelijke redenen, vermits men van daar totaal geen zicht heeft op de wagens die van 
rechts komen.  

 
Had men daar voor geen betere oplossing kunnen zorgen?  
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Verkeersveiligheid industriezones  
 
Herhaling van een deel van de vraag van de vorige gemeenteraad, waar - buiten de Hoeikensstraat 
- enkel over “De Hulst” werd geantwoord door de schepen en de burgemeester een tussenkomst 
over de Victor Dumonlaan heeft gedaan: 

 
a. Welke stappen zijn er ondertussen gezet in de verschillende industriezones waar de 

bedrijven zouden aangesproken worden om de veiligheid te verhogen door rechtstreekse 
aansluitingen te maken aan het fietspad in de zone DE HULST en wat op andere plaatsen.  



32 

In het verleden is er reeds gepleit voor het verhogen van de fietspaden aan uitritten van 

bedrijven om aldus een drempel aan te leggen. Oplichtende verkeersborden kunnen ook 
helpen.  

 
Gaat men verdere acties ondernemen? Wat met de voetgangers?  

 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Sanitaire en andere voorzieningen voor vrachtwagenbestuurders  

 
Op welke plaatsen in onze gemeente zijn deze ondertussen gerealiseerd? 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Voortaan ook in Willebroek gratis pasfoto’s in strijd tegen identiteitsfraude? 
 
Op de site van VRT NWS – en in de meeste kanten -  konden we op dinsdag 9 maart lezen dat 7 op 
de 10 gemeenten reeds zijn ingestapt in een systeem waarbij de burger gratis pasfoto's kan laten 
maken bij het aanvragen van een nieuwe identiteitskaart, rijbewijs of reispas en dit om 

identiteitsfraude tegen te gaan. 
 
Stapt de organisatie Willebroek ook in dit systeem? Zo ja, vanaf wanneer? Zo neen, waarom niet? 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Veiligheid op de speelpleinen in onze gemeente. 
 
De lente is begonnen en hopelijk krijgen we nu stilaan beter weer. Beter weer betekent meestal 
ook meer buiten sporten. Ook op het kleine voetbalveldje op de site De Schalk (schuin over 

Delhaize) zal weer gevoetbald worden; evenwel niet zonder gevaar. De kans is daar zeer reëel dat 
de bal al snel op de straat rolt, met alle mogelijke gevolgen van dien. 
 
Bestaat de mogelijkheid om daar, voornamelijk langs de straatkant, netten te plaatsen om 
voetballen op te vangen en zo de veiligheid te verhogen? 
 
En meer algemeen: bestaat er een plan volgens hetwelk de diverse speelpleinen in onze gemeente 

worden geïnspecteerd en gecontroleerd op veiligheid? Over hoeveel pleintjes gaat het en welke 
investeringen worden dit en de komende jaren voorzien om ze “up to date” en veilig te houden? 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Stand van zaken bankkantoren Willebroek 
  
De afbouw van de bankkantoren in onze gemeente is al een tijdje aan de gang. 
Na onze gezamenlijke actie met S-Plus in 2022 zijn ondertussen al bijna de helft van de 
bankkantoren verdwenen in het centrum. 

 
In navolging van het ING en BNP Paribas Fortis kantoor is nu ook de Crelan-automaat in de 
Overwinningsstraat buiten gebruik, zoals we vorig jaar hadden voorspeld bij een vorig debat op 
deze raad. 
Batopin, het geldautomatenbedrijf van de 4 grootbanken wil tegen eind volgend jaar op 970 
plaatsen nieuwe geldautomaten installeren in 503 gemeenten. 
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Via data van Batopin vernemen we dat Willebroek nog naar een geschikte locatie zoekt.   

Wat we echter niet begrijpen, is dat onze gemeente sinds vorig jaar met een nooit geziene 
leegstand aan handelspanden zit van bijna 15%. 
  
Onze vraag: 

Graag hadden we vernomen welke proactieve stappen onze schepen heeft ondernomen in de 
zoektocht naar een geschikt pand. 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Gratis bloemzadenpakket voor elk Willebroeks gezin 

  
De gemeente Willebroek heeft in 2022 3 prijzen in de wacht gesleept tijdens de finale van de 
Openbaargroen-awards, toen het nog met de CD&V collega’s bestuurde in 2021. 
De Kanaalgemeente werd gehuldigd als bijenvriendelijke gemeente,  ontving de maximumscore in 
de categorie “bloemengemeente” en werd met de gemeentelijke begraafplaats 3de in het onderdeel 

“beste groenrealisatie van 2021”. 

Sindsdien zien we toch al enkele jaren dat de gemeente niet dezelfde doelstellingen probeert te 
benaderen. 
Om die heimwee van verschillende burgers naar dit fantastisch bloemenjaar aan te pakken stel ik 
voor dat we vanaf volgend jaar een gratis bloemenpakket voorzien voor elk Willebroeks gezin. 
Naast dat dit mooi oogt, zorgt een bloemenveldje in je (voor)tuin ook nog voor een paradijs voor 
vlinders en bijen. 
  

Onze vraag: 
Kan de gemeente dit voorstel goedkeuren op deze raad en dit vanaf volgend jaar aanbieden aan 
onze inwoners? 
Hoeveel bomen zijn er uitgedeeld met de bomenactie van onze gemeente? 
  
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Dag van de Zorg… maar niet in Willebroek? 
  
17 maart was het Dag van de Zorg. Op die dag staan alle instellingen en mensen die zorgen voor 

anderen in de kijker. 
Spijtig genoeg konden we vaststellen dat er vanuit de organisatie Willebroek geen activiteiten 
werden georganiseerd, terwijl we dringend op zoek zijn naar extra handen in ons woonzorgcentrum 
Ten Weldebrouc. 
  
Onze vraag 
Waarom nam onze gemeente dit jaar niet deel aan deze activiteit? 

  
 
 

 

 

 

Dirk Blommaert Eddy Moens 

Algemeen Directeur Voorzitter 

 

 

 


